
 

 

 

 

Program zasedání: 

1. Úvod, přivítání 

2. Schválení zápisu z minulého zasedání VV ČOV 

3. Zpráva předsedy ČOV (J. Kejval) 

a) Vize, Mise, Hodnoty, Cíle – aktualizace 

b) Aktualizace stanov ČOV – stav  

4. ODM 2023 a dále (F. Šuman) 

5. Školní sport a projekt SOV – informace (M. Hnilička) 

6. EYOF Friuli Venesia Giulia 2023 (M. Doktor) 

7. Ekonomika ČOV (L. Varhaník) 

a) 1. varianta návrhu rozpočtu ČOV 2023 

8. Mezinárodní aktivity (R. Kumpošt) 

a) EOC Strategic Agenda 2030 

b) EOC Ethics Code – update 

9. Plán akcí na další období (P. Graclík) 

10. Různé 

a) ČOA – informace o nadcházejících aktivitách (A. Kliment) 

 

 
 

 

 

 

 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VV ČOV Číslo/datum: 12 / 6. 12. 2022 

Místo: 
Česká národní banka 
Na Příkopě 28, 115 03 Praha 1 

Přítomni: 

J. Kejval, M. Hnilička, R. Kumpošt, F. Šuman, L. Varhaník 

M. Bohman, J. Bloudek, P. Fousek, P. Hulinský, M. Ježdík, A. Kliment, M. Pakosta, O. Plachá, J. 

Pollert, D. Svoboda, Z. Sýkora, O. Svojanovský 

Omluveni: Z. Haník, H. Moučková, K. Neumannová, P. Ryška, Š. Strachová, G. Waage 

Hosté: Z. Bartek, N. Černá, M. Doktor, P. Graclík, A. Károlyi, A. Kindová, J. Létal, B. Žehanová 

Zapsala: N. Černá 

Ověřil: J. Kejval 



 

 

 
 

1. ÚVOD, PŘIVÍTÁNÍ 
J. Kejval zahájil zasedání VV ČOV ve 14:00 a přivítal přítomné členy VV ČOV a hosty. 
 

2. SCHVÁLENÍ ZÁPISU Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ VV ČOV 
P. Graclík projednal zápis ze zasedání VV ČOV 1. 11. 2022.  

U2/1/06-12-2022 VV ČOV schvaluje zápis z minulého zasedání VV ČOV.  

3. ZPRÁVA PŘEDSEDY ČOV 
J. Kejval informoval zejména o dění a činnosti ČOV od minulého zasedání VV ČOV:  

• Personální změna ve vedení NSA. J. Kejval zdůrazňuje autonomii a nezávislost svazů. Úlohou NSA 

by mělo být vyjednání co nejvyšší částky pro sport a tu rychle a spravedlivě rozdělit do sportovního 

prostředí. J. Kejval navrhuje pozvat nového předsedu O. Šebka na zasedání VV ČOV dne 10. 1. 

2023. J. Kejval současně vyzývá členy VV ČOV, aby P. Graclíkovi zaslali písemně dotazy pro diskuzi 

s O. Šebkem.  

 

• Přípravy OH Paříž 2024. Byl zahájen předprodej vstupenek – předpokládaný zájem 

několikanásobně převyšuje počet vstupenek. Nový systém předprodeje prostřednictvím 

globálního partnera OnLocation. ČOV finalizuje podpis smlouvy o smlouvě budoucí na Český dům 

– koncept ČD byl schválen na posledním VV ČOV.  

 

• Aktualizaci materiálu Vize, mise, hodnoty a cíle ČOV. J. Kejval prezentoval materiál zaslaný předem 

členům VV a informoval o diskusi, která úpravu materiálu provázela. ČOV má současně na základě 

usnesení Pléna vytvořit novou marketingovou strategii ČOV – tuto strategii připraví agentura 

WPP.  

Diskuse: O. Plachá, J. Bloudek, J. Pollert 

 

A. Károlyi informoval o novele Stanov ČOV. Členové pracovní skupiny pro úpravu Stanov a členové VV ČOV 

obdrží v polovině prosince návrh novely. Do Pléna ČOV, které se koná 27. 4. 2023, bude další prostor 

k případnému dopracování a projednání s MOV.  

Diskuse: J. Pollert, A. Károlyi  

 

A. Károlyi dále informoval o změně v zákoně č. 115/2001 Sb., o podpoře sportu.  Poté, co zákon prošel  

2. čtením, se ve sněmovním tisku 270/5 objevila navrhovaná změna, která do zákona přidává § 3g 

pravomoci Národního rozhodčího soudu pro sport. 

A. Károlyi k této změně vypracoval stanovisko, které členům VV ČOV představil (zasláno přílohou tohoto 

zápisu).  

Dle tohoto stanoviska je navrhovaná změna zákona v rozporu s právními předpisy vyšší právní síly a s 

nálezy Ústavního soudu, nerespektuje autonomii sportovních svazů a mezinárodních sportovních institucí. 

A. Károlyi proto doporučuje návrh poslanců Karla Haase a dalších na vydání úpravy zákona, kterým se mění 

zákon č. 115/2001 Sb., o podpoře sportu, ve znění pozdějších předpisů (sněmovní tisk 270) zamítnout. 

Diskuse: P. Fousek, M. Hnilička, J. Pollert, P. Hulinský, Z. Sýkora. 

 



 

USNESENÍ 

U3/1/06-12-2022 VV ČOV souhlasí s pozváním O. Šebka na příští zasedání VV ČOV dne 10. 1. 2023.  

U3/2/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace o přípravách OH Paříž 2024.   

U3/3/06-12-2022 VV ČOV schvaluje aktualizované Vize, mise, hodnoty a cíle ČOV. 

U3/4/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informaci o procesu aktualizace Stanov ČOV. 

U3/5/06-12-2022 VV ČOV souhlasí se stanoviskem A. Károlyiho k návrhu poslanců Karla Haase a dalších 

na vydání zákona, kterým se mění zákon č. 115/2001 Sb., o podpoře sportu, ve znění pozdějších 

předpisů (sněmovní tisk 270/5) a pověřuje J. Kejvala, aby o tom informoval předkladatele zákona.  

4. ODM 2023 A DÁLE  
F. Šuman prezentoval informace k nadcházející ODM, která proběhne 22. – 26. 1. 2023 
v Královéhradeckém kraji, dále pak k připravované kampani k výročí 20. Olympiády dětí a mládeže a 
dalším edicím ODM 2024–2027.   
Nově se podařilo kraji vyjednat si podporu z MŠMT ve výši 15 mil. Kč.  
Diskuse: Z. Sýkora, M. Hnilička. 
 
USNESENÍ 

U4/1/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace o stavu příprav nadcházejících ODM a kampani 

k 20. výročí. 

5. ŠKOLNÍ SPORT A PROJEKT SOV 
M. Hnilička prezentoval školní projekt Olympijského víceboje a informace ke školnímu sportu obecně, 

který by se měl vrátit do gesce MŠMT. SOV disponuje daty o zhoršující se zdatnosti českých žáků.  

M. Ježdík navrhuje společný postup pěti školních projektů směrem k MŠMT. Informuje o statistice, podle 

které je ČR na 52. místě v Evropě v oblasti zdatnosti žáků na středních školách.  

USNESENÍ 

U5/1/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace o školním sportu a projektu Sazka olympijský 

víceboj.  

6. EYOF FRIULI VENESIA GIULIA 2023 
M. Doktor informoval o stavu příprav na nadcházející EYOF, který proběhne v termínu 21. – 28. 1. 2023 

v Itálii, Rakousku a Slovinsku.  

USNESENÍ 

U6/1/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace o stavu příprav na EYOF Friuli Venesia Giulia 2023.  

 

7. EKONOMIKA ČOV 
 
1. varianta návrhu rozpočtu ČOV 2023 
L. Varhaník představil návrh rozpočtu, který pracuje s požadavkem na NSA ve výši 109 mil. Kč – k jednání 
o tomto požadavku byl pověřen VV ČOV 7. 9. 2022. NSA zatím alokaci pro ČOV nezveřejnila.  
Návrh rozpočtu ČOV z opatrnosti obsahuje 6 mil. Kč na ODM – v případě podpory MŠMT vypadne z příjmů 
i výdajů.   

 
USNESENÍ 

U7/1/06-12-2022 VV ČOV schvaluje 1. variantu návrhu rozpočtu ČOV 2023, předloženou L. Varhaníkem 



 

a ukládá předsedovi Jiřímu Kejvalovi a místopředsedovi pro ekonomiku Liborovi Varhaníkovi jednat ve 

věci zajištění finančních prostředků se zástupci NSA.  

8. MEZINÁRODNÍ AKTIVITY  
Členové VV ČOV dostali s materiály Strategickou agendu EOV 2030 a Etický kodex EOV.  

D. Svoboda se zdržel hlasování o těchto materiálech.  

 

R. Kumpošt informoval o zahraničních aktivitách ČOV a plánované schůzce s MZV. 

Dále informoval o změně pracovní náplně Jany Janotové, která se bude částečně věnovat tématu 

udržitelnosti v gesci EOV, a jmenování J. Exnera rozhodcem CAS.  

UDRŽITELNOST  
O. Plachá informovala o aktivitách Komise pro udržitelnost.  

J. Kejval navrhuje nabídnout NSA užší spolupráci v oblasti udržitelnosti a rovných příležitostí ve sportu.  

Diskuse: J. Kejval, M. Hnilička 

 

USNESENÍ 

U8/1/06-12-2022 VV ČOV schvaluje dokument Strategická agenda EOV 2030 a pověřuje předsedu ČOV 

k jeho podpisu a odeslání na EOV. 

 

U8/2/06-12-2022 VV ČOV schvaluje doplněný Etický kodex EOV a pověřuje předsedu ČOV k jeho 

podpisu a odeslání na EOV.   

 

U8/3/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace o zahraničních aktivitách a aktivitách Komise pro 

udržitelnost.  

9. PLÁN AKCÍ ČOV NA DALŠÍ OBDOBÍ 
P. Graclík předložil plán akcí ČOV na další období (zaslán členům VV ČOV s materiály) a informace o České 
olympijské nadaci, která 12. 12. 2022 oslaví 10 let.  
 
USNESENÍ 

U9/1/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí plán akcí ČOV na další období a informace o České olympijské 

nadaci.  

10. RŮZNÉ 
 

ČOA – informace o nadcházejících aktivitách  

A. Kliment informoval o připravovaném projektu ČOA Olympismus, média a společnost, který odstartuje 

18. května 2023 a oslaví významná jubilea ČOA, Klubu sportovních novinářů, Českého rozhlasu a České 

televize.  

Kniha autora Karla Nováka – Malíř sportu vyjde před Vánoci.  

A. Kliment předkládá VV ČOV návrh na úpravu Statutu ČOA, který zvyšuje počet členů rady o dva členy.   

 

Informace ČPV  

Český deaflympijský výbor vyjádřil zájem o začlenění do struktury ČOV. Z. Sýkora navrhuje jejich začlenění 

do složky Český klub paralympioniků.  

Legislativní rada ČOV posoudí návrh k projednání.    

 



 

Z. Sýkora informoval o listopadovém zasedání IPC, kde bylo pozastaveno členství ruským a běloruským 

zástupcům paralympijských výborů.   

 

Z. Sýkora dále informoval, že členské svazy ČPV stále nedostaly finanční prostředky od NSA na rok 2022.  

 
Informace členů VV ČOV 

• D. Svoboda informoval o probíhajících volbách 6 nových členů do Komise sportovců ČOV. 

• A. Károlyi děkuje všem za spolupráci a přeje vše dobré do nového roku. 

• Michal Ježdík informoval, že součástí vyhlášení Trenéra roku bude i Trenér para sportu.  

• O. Svojanovský děkuje za podporu ČKO.  

• P. Ditrich děkuje za Kontrolní komisi za spolupráci.  

• P. Graclík informoval o olympijské rentě, kterou řeší s M. Bohmanem. V tuto chvíli máme 

informace ze 4 evropských zemí jak řeší olympijskou rentu.   

 

USNESENÍ 

U10/1/06-12-2022 VV ČOV schvaluje nové znění Statutu České olympijské akademie. 

U10/2/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace ČPV. 

U10/3/06-12-2022 VV ČOV bere na vědomí informace členů VV ČOV.  

 

Následující zasedání VV ČOV se uskuteční v České národní bance (Na Příkopě 28, 115 03 Praha 1) dne  

10. 1. 2023 od 14:00. 

 

 

 

 

___________________________ 

Jiří Kejval, předseda 

 

 

 

____________________________ 

Petr Graclík, generální sekretář 

 

 

______________________ 

Naďa Černá, zapisovatelka 


